
 
 Protokół Nr VI/2011 

z VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 
z dnia 28 kwietnia 2011r. 

 
 
Sesja Rady Gminy odbyła się w Sali narad Urzędu Gminy w Lubominie. 
Początek obrad o godz. 17.00 – zakończenie 21.30. 
Przewodniczący Rady – p. Paweł Miąsko otworzył sesję  i po powitaniu radnych i gości 
oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 
nr 1, 2 i 3  do nin. protokółu.  
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  
 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Informacja o działalności Wójta  w okresie między sesjami 
3. Debata nt. stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy 

Lubomino z udziałem przedstawicieli Policji w Lidzbarku Warmińskim i Ornecie oraz 
StraŜy PoŜarnej w Lidzbarku Warmińskim 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  
      Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Lubominie  
5. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Spółce pod firmą: Zakład Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Olsztynie zadania własnego Gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 
wyraŜenia zgody na zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla 
realizacji projektu pn. „System zagospodarowania odpadów komunalnych w Olsztynie. 
Budowa Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów”, dofinansowanego ze środków 
wspólnotowych UE  

6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowe w Rogiedlach  
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 

w Wilczkowie  
8. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia granic obwodów szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Lubomino 
9. Wnioski i zapytania radnych, sprawy róŜne 
10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
11. Zamknięcie  obrad  
 
 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród obecnych chciałby wystąpić z wnioskiem 
o dokonanie zmian w wyŜej wymienionym porządku obrad.  
 
Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 
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Ad.2. Informacja o działalności Wójta między sesjami 
 
 
Wójt – p.A.Mazur – przedłoŜył Radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie  
                                 międzysesyjnym, która stanowi załącznik Nr 4 do nin. protokołu. 
 
W związku z przedstawioną informacją zgłoszono następujące zapytania  : 
 
 
p.P.Trojan – zapytał, czy praca walca jest porównywalna do pracy równiarki 
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe praca walca jest porównywalna do pracy równiarki  
 
p.P.Trojan – zapytał, czy przepust w ciągu drogi  Bieniewo – Wolnica wykonany był we  
                     własnym zakresie  
 
p.Wójt – odpowiadając poinformował, Ŝe przepust wykonali nasi pracownicy  
 
p.P.Trojan – zarządzenie w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości połoŜonej w obrębie  
                     ewidencyjnym Rogiedle - zapytał jaka nieruchomość  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe jest to dom po p.Mickiewiczu  
 
p.S.Sienkiewicz – zapytał czego dotyczą zarządzenia w sprawie zmian w budŜecie  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe wszystkie zarządzenia znajdują się w BIP, moŜna więc do nich  
              zajrzeć, zmiany dot.  najczęściej  zwiększeń w związku z dotacjami jakie otrzymujemy  
              od Wojewody  
 
 
Ad.3. Debata nt. stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy Lubomino  
 
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe Komisja Kultury Oświaty i Promocji Gminy zajmowała się na swoim  
               posiedzeniu sprawami bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej, omawiane były  
               sprawozdania jakie otrzymaliśmy z Policji oraz StraŜy PoŜarnej  
 
Następnie głos zabrał p.A.Grzegorczyk – Komendant Komisariatu Policji w Ornecie 
poinformował, Ŝe komisariat obejmuje swoją działalnością gm. Orneta i Lubomino, posiadają 28 
etatów,  zapoznał ze strukturą zatrudnienia. Przedstawił sprawozdanie m.in. z popełnionych 
przestępstw, a takŜe z ich wykrywalności  
 
p.W.Balul – zapytał jakie rodzaje wykroczeń drogowych najczęściej występują  
 
p.A.Grzegorczyk  – poinformował, Ŝe główną przyczyną wypadków drogowych jest nadmierna  
                                prędkość  
 
p.P.Trojan – zapytał czy zadawalająca jest 50 % wykrywalność, poniewaŜ oznacza to, Ŝe co  
                    drugie przestępstwo nie  jest wykrywane  
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p.A.Grzegorczyk – stwierdził, Ŝe mimo to jest to duŜa wykrywalność w porównaniu do innych  
                               komisariatów w naszym województwie  
 
p.Sekretarz – poruszyła sprawę wałęsających się psów, boją się ich nie tylko dzieci, ale i dorośli,  
                      stwarzają zagroŜenie  
 
p.A.Grzegorczyk – poinformował, Ŝe za wypuszczanie psów poza posesje grozi kara grzywny  
                               200 zł i taką karę stosujemy  
 
Następnie p. Marek Pasławski – Z-ca Komendanta Państwowej StraŜy PoŜarnej w Lidzbarku 
Warmińskim zapoznał zebranych z sytuacją poŜarową na terenie naszej gminy. 
 
 
Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  
          Św. Katarzyny Aleksandryjskiej  w Lubominie  
 
 
Przewodniczący Rady –  odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii  
                                         Rzymskokatolickiej Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Lubominie  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe w budŜecie gminy zaplanowana jest  kwota 10.000 zł na  
              dofinansowanie prac remontowych zabytków wpisanych do rejestru zabytków.  
              Po opublikowaniu ogłoszenia o przeznaczeniu tych środków i moŜliwości składania                 
              wniosków – wpłynął wniosek Parafii Rzymskokatolickiej Św. Katarzyny  
              Aleksandryjskiej w Lubominie oraz Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Marcina w                
              Ełdytach Wielkich . Parafia w Ełdytach na remont kościoła w Ełdytach dostała dotacje z  
              budŜetu gminy w roku 2008 i 2009, w związku z czym proponuje się dofinansowanie  
              prac remontowych przy kościele w Wapniku.  
 
p.P.Trojan – stwierdził, ze w zeszłym roku Parafia w Bieniewie nie dostała całej kwoty  
                     zaplanowanej w budŜecie  
 
p.Wojt – poinformował, Ŝe Parafia w Bieniewie oprócz środków z budŜetu gminy otrzymała  
              jeszcze środki z Powiatu,  Wapnik potrzebuje te pieniądze na zabezpieczenie dachu  
              kościoła i obróbki blacharskiej  
 
p.Z.Naguszewski – stwierdził, Ŝe kaŜda kwota będzie dobra, poniewaŜ potrzeby są na prawdę  
                               duŜe, kościół wymaga duŜego remontu 
 
p.J.Sikora – stwierdził, Ŝe kościół w Wapniku to jedyny kościół, który nie otrzymał  
                   dofinansowania z budŜetu  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu  - jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej Św. Katarzyny 
Aleksandryjskiej w Lubominie. 
 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej Św. Katarzyny 
Aleksandryjskiej w Lubominie stanowi załącznik nr 6 do nin. protokółu. 
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Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Spółce pod firmą: Zakład Gospodarki  
          Odpadami Komunalnymi Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w  
          Olsztynie zadania własnego Gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi  
          oraz wyraŜenia zgody na zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla  
          realizacji projektu pn. „System zagospodarowania odpadów komunalnych w  
          Olsztynie. Budowa Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów”, dofinansowanego ze  
          środków wspólnotowych UE  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyŜszej sprawie.  
 
p.T.Dębek – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały  
 
p.W.Balul – zapytał jakie to są środki własne spółki 
 
p.T.Dębek – poinformował, Ŝe środkami własnymi spółki są udziały 37 gmin wchodzących w  
                     skład spółki. Nasz udział to 114 tys. zł płatne w 4 latach. 
 
p.A.Wieczorek – zapytał za ile lat zakład będzie uruchomiony  
 
p.T.Dębek – poinformował, Ŝe zakład zacznie funkcjonować w 2014 r.  
 
p.P.Trojan – zapytał, czy gminy są Ŝyrantami kredytu 
 
p.T.Dębek – odpowiadając poinformował, Ŝe miasto Olsztyn i Bartoszyce dało pod  zastaw  
                     grunty i nieruchomości na hipotekę 
p.S.Sienkiewicz – zapytał czy nasza gmina jako udziałowiec będzie miała jakieś bonusy  
 
p.T.Dębek – poinformował, Ŝe przede wszystkim będzie szczelna gospodarka odpadami i  
                     prawidłowe zagospodarowanie odpadów  
 
p.E.Stachura-MoŜejko – stwierdziła, Ŝe najwaŜniejsze iŜ będziemy mieli miejsce do składowania                 
                                        odpadów 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
              
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu  - jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie powierzenia Spółce pod firmą: Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie zadania własnego Gminy w 
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyraŜenia zgody na zawarcie przez Gminę 
umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn. „System zagospodarowania 
odpadów komunalnych w Olsztynie. Budowa Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów”, 
dofinansowanego ze środków wspólnotowych UE. 
 
Uchwała w sprawie  powierzenia Spółce pod firmą: Zakład Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie zadania 
własnego Gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyraŜenia zgody na 
zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn. „System 
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zagospodarowania odpadów komunalnych w Olsztynie. Budowa Zakładu Unieszkodliwiania 
Odpadów”, dofinansowanego ze środków wspólnotowych UE  
stanowi załącznik nr 7 do nin. protokółu. 
 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Rogiedlach  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 
Rogiedlach . 
 
p.Wójt – zapoznał zebranych z działaniami podjętymi po podjęciu uchwały w sprawie zamiaru  
               likwidacji Szkoły Podstawowej w Rogiedlach  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe uczniowie z Bzowca odchodząc do szkoły w Dobrym Mieście zabiorą  
                     ze sobą subwencję, nauczyciele przechodząc do innych szkół nie dadzą Ŝadnych  
                     oszczędności, ogrzewanie, oświetlenie budynku pozostanie. Jakie więc będą  
                     oszczędności z likwidacji szkoły, moŜe tylko z odejścia 1 lub 2 nauczycieli  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe na pewno zaoszczędzimy ok. połowy środków przeznaczonych na  
               szkołę 
 
p.P.Trojan – zapytał jaka była sytuacja na wczorajszym zebraniu  
 
p.I.Czaplicka – sołtys wsi Rogiedle – poinformowała,  Ŝe nikt nie poruszył wczoraj tego tematu,  
                         większość  uwaŜa, Ŝe nie ma na to wpływu, część moŜe i chciałaby coś zrobić,  
                         ale nie wiedzą co  
 
p.S.Sienkiewicz – zapytał ile konkretnie zaoszczędzimy likwidując szkołę 
 
p.J.Jurkiewicz – poinformował, Ŝe przy pozostawieniu klas 1-3 zaoszczędzilibyśmy  
                           ok. 280 tyś zł  
 
p.S.Sienkiewicz – zapytał jak długo będą oddziały 1 – 3 w Rogiedlach  
 
p.Wójt – stwierdził, Ŝe od rodziców będzie zaleŜało, czy będą chcieli klasy 1-3,  tak jak w  
               Wolnicy kl. 1-3 były dopóki rodzice nie zdecydowali o przeniesieniu dzieci do szkoły  
               w Lubominie  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe decyzja o likwidacji szkoły została podjęta w krótkim czasie, czy nie  
                     powinniśmy dać jeszcze czas rodzicom i odłoŜyć likwidację do następnego roku  
 
p.Wójt – stwierdził, Ŝe o powolnym upadaniu szkoły jest  wiadomo od kilku juŜ lat, czy jest  
               więc sens odkładać likwidację, za rok będzie jeszcze mniej dzieci 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu  - przy 9 głosach „za”, 2 
„przeciw” oraz 3 „wstrzymujących” podjęła uchwałę w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Rogiedlach. 



 6 

 
Uchwała w sprawie likwidacji szkoły Podstawowej w Rogiedlach stanowi załącznik nr 8 do nin. 
protokółu. 
 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Szkoły  
          Podstawowej w Wilczkowie  
 
 
Przewodniczący  Rady odczytał  projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły  
Podstawowej w Wilczkowie. 
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe w związku z likwidacją szkoły w Rogiedlach naleŜy zmienić siedzibę  
               Szkoły Podstawowej w Wilczkowie 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu  -  przy 9 głosach „za”, 2 
„przeciw” oraz 3 „wstrzymujących” podjęła uchwałę w sprawie przekształcenia Szkoły  
Podstawowej w Wilczkowie. 
 
Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Wilczkowie stanowi załącznik nr 9 
do nin. protokółu. 
 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia granic obwodów szkół podstawowych  
          prowadzonych przez Gminę Lubomino  
 
 
Projekt uchwały w powyŜszej sprawie przedstawił Przewodniczący Rady.  
 
p.Wójt – w związku z likwidacją Szkoły Podstawowej w Rogiedlach zaszła konieczność  
               ustalenia nowych granic obwodów szkół 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu  - 9 głosami „za”,  
2 „przeciw” oraz 3 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia granic obwodów 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Lubomino. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia granic obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Lubomino stanowi załącznik nr 10 do nin. protokółu. 
 
 
A.9. Wnioski i zapytania radnych  
 
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe od ok. 2 m-cy zerwane jest lustro przy ul. Kopernika i Krótkiej  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe zostało to juŜ zgłoszone do Zarządu dróg Wojewódzkich  



 7 

 
p.W.Balul – odczytał zebranym pismo w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji BudŜetu i  
                    Finansów   
 
p.E.Stachura-MoŜejko – poinformowała, Ŝe na ostatnim zebraniu wiejskim w Lubominie  
                                       mieszkańcy wsi zgłosili potrzebę pełnienia przez radnych dyŜurów. W  
                                       związku z powyŜszym zaproponowała ustalenie dyŜurów  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe w gronie radnych musimy na ten temat porozmawiać  
 
p.S.Sienkiewicz – poinformował, ze złoŜył wniosek o remont drogi Gronowo – Smolajny,  
                             jednakŜe po objeździe dróg – Komisja Rolnictwa stwierdziła, Ŝe pilniejsza  
                             potrzebą jest połoŜenie nawierzchni  bitumicznej na drodze powiatowej  
                             przebiegającej przez m. Gronowo. Czy w związku z tym Komisja jest skłonna  
                             wesprzeć nas w tej sprawie 
 
p.J.Sikora – poinformował, Ŝe Komisja będzie oczywiście wspierać tą kwestię. Wszyscy jednak  
                    wiemy, Ŝe warunki finansowe zarówno powiatu jak i województwa  są skromne 
 
p.Wójt –  poinformował, Ŝe do tej pory zasadą było, Ŝe Komisja Rolnictwa po przeprowadzeniu  
                objazdu dróg opracowywała wnioski, które przekazała nam do realizacji, w miarę  
                oczywiście posiadanych środków finansowych. Jeśli chodzi o remont drogi w  
                Gronowie  to wszyscy będziemy starać się pomóc w przeprowadzeniu  
                remontu 
 
p.S.Sienkiewicz – zapytał czym kierowała się Komisja Rolnictwa wnioskując o remont drogi w  
                              Lubominie  
 
p.J.Sikora – poinformował,  ze droga ta prowadzi do 6 gospodarstw, a jest w takim stanie, Ŝe  
                   czasami mieszkańcy nie mogą się stamtąd wydostać  
 
 
p.A.Wieczorek – poinformował, Ŝe po objeździe dróg Komisja stwierdziła, Ŝe ta droga jest w  
                            najgorszym stanie  
 
p.S.Sienkiewicz – ta droga prowadzi tylko do 5, czy 6 gospodarstw, a nasza droga do całej wsi,  
                              która jest więc waŜniejsza ? 
 
p.J.Sikora – poinformował, Ŝe droga ta jest w bardzo złym stanie, mieszkańcy nie mogą  
                    często przejechać  
 
p.S.Sienkiewicz – zapytał skąd weźmiemy środki finansowe oprócz tych, które mamy dostać z  
                              województwa  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe 100 tys. zł mamy otrzymać z Urzędu Marszałkowskiego, natomiast  
              drugie 100 tys. zł musimy mieć własne, najprawdopodobniej będzie to kredyt  
 
p.S.Sienkiewicz – złoŜył wniosek o przeprowadzenie kontroli inwestycji centrum wsi Lubomino  
                              i Wilczkowo oraz remontu drogi Wolnica – Smolajny 
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Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Wniosek nie został przyjęty przy 4 
głosach „za”, 7 „przeciw” i 2 „wstrzymujących”. 
 
p.Wójt – wnioskował, aby Komisja Rewizyjna przyjęła ten wniosek do planu pracy i zajęła się tą  
               sprawą  
 
Postanowiono wprowadzić ten wniosek do planu pracy Komisji Rewizyjnej na następnej sesji.  
 
p.P.Trojan – zapytał czy jest moŜliwość przy powoływaniu komisji przetargowych zapraszać 2-3  
                     radnych  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe moŜe zapraszać radnych w skład komisji, ale tylko jako widzów  
 
p.P.Trojan – zapytał, kto był Przewodniczącym Komisji odbierającej centrum zagospodarowania  
                     wsi w Lubominie  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe w skład komisji wchodzili inspektor nadzoru, pracownik UG,  
               oraz wykonawca 
 
p.S.Sienkiewicz – zwiększony został budŜet na Gimnazjum, czym było to spowodowane, Ŝe jest  
                              większy niŜ w 2010 r.  
 
p.Skarbnik – poinformowała, ze budŜet jest zwiększany, jeśli wystąpi taka potrzeba  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe zostanie przygotowana odpowiedź pisemna 
 
p.M.Witkowski – poinformował, Ŝe EKOWOD rozkopał drogę k. p. Michalskiego w  
                             Wilczkowie, ale nie doprowadzono jej do ponownego uŜytku, przejechać nie  
                             moŜna – prosił o interwencję w tej sprawie  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe zgłosi to do EKOWOD-u 
 
Ad.10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  
 
 
Protokół z ostatniej sesji przyjęto przy 11  głosach „za”  i 3 „wstrzymujących”. 
 
 
 
Ad.11. Zamknięcie obrad 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad  Przewodniczący Rady  dokonał zamknięcia VI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Protokolant:        Przewodniczący Rady Gminy 
Elwira Łucka                                                                                                 
                                                                                                                      Paweł Miąsko 
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